
Styremøte 4 – 2024
Referat

Sted: Teams
Dato: 27.06 2024 Kl.: 18:00

Invitert; Helge, Kristian, Terje, Trine Camilla, Ståle, Tonje og Anders
Ikke møtt; Trine-Camilla

Agenda

Fast A. Godkjenning referat forrige møte
Ingen merknader.

Fast B. Aktivitetsliste / Gjøremålsliste Styre
Anders gjennomgår. Ok.

Fast C. Status Økonomi
Terje gjennomgår. Vi har gjort noen investeringer den siste tiden (henger og telt).

Sak 20 – 2024 - (fra tidligere møte) årshjul
Jobbes videre, dato bandhundhelg settes til 19-21/07. Invitasjon er ute, Tonje oppretter
fb-arrangement. 300 kr for foredrag m/ enkel servering (bandhundkurs)

Løshundhelg - 23 -25 aug. Vi ser på muligheter for et foredrag, jobber videre med det.
Løshundprøver prioriteres, men ved kapasitet gjennomføres også andre prøver. Sted
diskuteres.

Vedtak: Ovennevnte vedtas.

Sak 28– 2024 – uttak NM Løshund
Kandidater legges frem m/poengsummer.

Vedtak: Uttak ok.

Sak 29 - 2024 – bekjentgjøring av uttaksalternativ på NM 2025
Ihht uttaksregler for NM skal hvilket uttaksalternativ klubben velger bekjentgjøres før
prøvesesong året før NM. Vi har som kjent problemer med å få til samlet prøver og ønsker å
bruke samme alternativ til begge prøveformer, TROEHK velger derfor å ta ut deltakere til NM
basert på historiske resultater.

Vedtak: TROEHK velger kandidater til NM basert på historiske resultater, inntil nye
uttaksregler foreligger.



Sak 30 - 2024 – Evaluering av stand/representasjon på Villmarksmessa
Anders redegjør. Vi synes TROEHK’s stand var vellykket - hunder og valper trekker folk.
Sten-Gunnar deltok mye og gjorde en god jobb der. Ståle deltok med valper og Sven-Viljar
på søndag med valper. Vi er fornøyde. Vi satser på deltakelse til neste år.

Vedtak: Innkjøp av benker som vi brukte der. De vil være nyttige på videre arrangement.

Sak 31 - 2024 – Arctic utstillinga
Styret orienteres fra Anders. Forpremier er ordna. Vi har delegert ansvar til ulike områder.
Ønskelig å kjøpe inn glass som premier. Vurderer premiekort/gavekort til premie. Komiteen
jobber videre. Skal høre med Arild Berget om muligheter for foredrag/kurs.

Sak 32 - 2024 – Evaluere utstilling Villmarksmesse
Anders redegjør. Planlegger evaluering av utstillinga med alle arrangørene. Begynner å se
på planen videre for utstilling neste år.

Sak 33 - 2024 - Utstyr (henger)
Vi skal gå til innkjøp av fordelingsskap (strøm), innredning og bord. Vi må få flytta over utstyr
og ordna nyhengeren. Sjekke pris på foliering, hører med Lena om hun kan se på det. Ser
på design. Selge gammelhengeren.
Vedtak: Vedtatt uten kommentarer.

Eventuelt

Neste styremøte: 1. august, kl. 18.00

Møtet avsluttet kl: 20.00

Referent: Tonje Brandser


